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یکرد جدید دانشـــگاه آزاد  و توجـــه ویـــژه به چالش هـــای منطقه ای ر
اســـامی اســـت که در حوزه های مختلف آموزشی، پژوهشی و حتی 
و فقط در فضای  یـــان پیـــدا کرده اســـت. از این نـــه ر فناورانـــه آن جر

، حتـــی در طـــرح موضوعـــات  تدویـــن رشـــته ها و جـــذب دانشـــجو
ی مثـــل  ی مجموعه هـــای حوزه هـــای فنـــاور پایان نامـــه و راه انـــداز
ی نـــگاه ویـــژه ای بـــه پتانســـیل ها و نیازهای شـــهرها  ســـراهای نـــوآور
یـــادی نگاه ها  و اســـتان ها وجـــود دارد. ایـــن اتفاق توانســـته تا حد ز
را بـــه دانشـــگاه تغییـــر دهد. نمونـــه آن را می توان در فضای اســـتان 

سیستان  وبلوچســـتان دیـــد کـــه در ســـال های اخیر با هـــدف تقویت 
اشـــتغال جوانان و اصاح برخی معضـــات اجتماعی فعالیت های 
یکرد جدیدی پیدا کرده و در یکی از آخرین نتایج  و دانشگاه آزاد ر
آن یکی از طرح های پژوهشـــی و اقتصادی دانشـــگاه در این اســـتان 
نتایـــج مطلوبـــی بـــه ارمغـــان آورده اســـت. سیستان وبلوچســـتانی ها 

امسال و پس از یک دوره تجربه ناموفق توانستند از ۲۰ هکتار زمین 
حدود۳۰ تن میگو برداشـــت کنند. کامبیز نرماشیری، رئیس دانشگاه 
آزاد اســـتان سیستان وبلوچســـتان در گفت وگو با »فرهیختگان« صفر 
وی اســـتان را تشـــریح کرده که در  تـــا صـــد ایـــن پروژه و برنامه پیش ر

ادامـــه از نظر می گذرانید. 

یکی از طرح های موفق دانشـــگاه آزاد اســـتان سیستان و بلوچستان پرورش میگو 
در چابهار بوده اســـت. مطالعات این طرح از چه زمانی آغاز شـــد و اجرای آن 

چگونه پیش رفته است؟ 
دوســـالی می شـــود که دانشگاه آزاد سیستان و بلوچستان پیگیر پرورش میگو 
در شهر چابهار در سواحل مکران در حوزه گواتر بود. سال گذشته اجرای طرح 
متاســـفانه به دلیل یک ســـری عوامل موفق نبود اما امســـال با مســـاعدت های 
ســـازمان مرکـــزی و مجوزهایـــی که به موقع اخذ شـــد، همه دوســـتان، اعضای 
هیئت علمی و کارکنان دست به دست هم دادند. ما چند عضو هیئت علمی 
یم که  از مشورت آنها و مجریان  رشته شیلات در دانشگاه آزاد شهر چابهار دار
بومی و با سابقه درخشان برای این طرح استفاده کردیم. علی رغم اینکه درآن 
ی را اجاره  زمـــان زمینـــی برای این حوزه دراختیار نداشـــتیم، زمینـــی  ۲۰ هکتار
کردیم و پرورش میگو انجام دادیم که با لطف خدا موفقیت آمیز بود و مرحله 
برداشت آن هم انجام شده است. ما از ۲۰ هکتار زمین حدود۳۰ تن برداشت 
ی می شوند. قرار بر این است که به  کنون در سردخانه نگه دار میگو داشتیم و ا
خارج کشور هم صادرات داشته باشیم؛ با مبادی ذی ربط صحبت کرده ایم 
تا بتوانیم طرح را به ســـرانجام برســـانیم. واحد های استان دغدغه داشتند که 
کنون  شاید مانند سال گذشته اجرای طرح شکست بخورد اما با موفقیت آن ا
همه واحد هایمان هماهنگ شده اند. در بودجه امسال استان برای تک تک 
واحدها این بحث دیده شـــده و مشـــارکت می کنند. ســـال آینده می خواهیم 
ی کنیم که متعلق به دانشـــگاه باشـــد تا پرورش میگو داشـــته    زمینی خریدار
ی به این طرح  نگاه  باشـــیم و آن را توســـعه دهیم. البته فقط به صورت تجار

نمی کنیم که صرفا به درآمد مالی توجه کنیم.

 چرا ســـراغ طرح پرورش میگو رفتید و چرا واحد چابهار را برای انجام این پروژه 
انتخاب کردید؟ 

کیدات مقام معظم رهبری  این طرح در پاسخ به یکی از نیاز های کشور است. تأ
برای توسعه سواحل مکران و توجه به امنیت غذایی از علت های طراحی آن 
یم. چند سالی است کاردانی  است. البته در این رشته جذب دانشجو هم دار
یم اما نتوانسته داوطلبان را جذب کند و  ی را در چابهار دار مهارت آبزی پرور
به هرحال این رشته در حال حاضر موفق نیست. با اجرای این طرح دانشجوها 
می توانند در قالب طرح پویش شهریه شان را پرداخت کنند. در این رشته که 
تعطیل شده محسوب می شد در روزهای ابتدایی ثبت نام، بیش از 8 داوطلب 
ثبت نام کردند و تعداد افراد ثبت نامی هم افزایش پیدا می کند. حتما پیگیر 
ایـــن رشـــته خواهیم بـــود تا بتوانیم در حوزه جنوب اســـتان تعداد  دانشـــجوی 
بیشـــتری داشـــته باشیم که آبزی پرور شوند، یعنی بعد از فارغ التحصیلی یا در 

حین فارغ التحصیلی بتوانند پرورش آبزیان را  انجام دهند.

،  مهارت آموزی در فضای  بنابراین یکی از محورهای اجرای طرح پرورش میگو
دانشگاه است.

ی عرصه آموزشی خود را در این  بله، درســـت اســـت؛ یعنی بعد از مهارت آموز
مزارع پرورش میگو دنبال کنند. ضمنا با توجه شـــرایط و معضلات فرهنگی 
و شـــغل های کاذبی که در اســـتان وجود دارد، از نظر من گام  مثبتی اســـت و 
دانشگاه هم می تواند روی این شرایط فرهنگی و اجتماعی استان تأثیر بگذارد 
و این وظیفه دانشـــگاه اســـت، چون دانشـــگاه آزاد یک دانشگاه پیشرو است 

این کار را به خوبی در کل کشور انجام می دهد.
 

یک نکته اینکه به شکست ابتدایی سال گذشته اشاره کردید. هم اصرار شما 
برای اجرای طرح با وجود ضرری که به بار آورده بود جالب اســـت و هم اینکه 

چگونه امسال نتیجه موفقیت آمیز بود؟
فکر می کنم که سال گذشته یک سری ناهماهنگی ها وجود داشت و دوستان 
هـــم یـــک مقـــدار تعلل کرده بودند و علی رغم اینکه زمیـــن را اجاره کرده بودند 
نتوانســـتند مجوز های لازم این طرح را بگیرند. وقتی که زمانش گذشـــت دیگر 
شیلات به آنها اجازه نداد که لاروریزی انجام دهند چون احتمال مریضی وجود 

ی کرد. کید دادند و سازمان هم همکار داشت. اما دکتر طهرانچی دستور ا

یعنی بحث زمانی باعث شد که طرح به نتیجه نرسد؟

یسک بسیار بالایی هم داشت، یعنی  بله، بحث زمانی بود. علی رغم اینکه ر
همان طور که شما گفتید چون سال گذشته موفق نشد، احتمال موفق نشدن 
یســـک خیلی  مجـــدد هـــم وجـــود داشـــت. به هر حـــال پـــرورش موجود زنده ر
بالایی دارد. در ســـال های گذشـــته اتفاقاتی برای خود آبزی پرور و یک ســـری 
مریضی هایی به نام لکه ســـفید رخ داده بود و به دلیل یک ســـری مشـــکلات و 
یسک وجود داشت. حتی یک ماه قبل از زمان لاروریزی امسال  معضلات این ر
در منطقه سیل آمد و بعضی از لارو ریزی هایی که افراد انجام داده بودند را از 
یسک برای ما وجود داشت اما به هر حال دانشگاه آزاد استان  بین برد و این ر
یسک را پذیرفت و وارد این عرصه شد. الحمدلله یک تجربه موفق بود. این ر

اســـاتید در ایـــن طـــرح به چه نحوی همـــکاری کردند و چه تعداد از اســـاتید در 
جریان اجرای این طرح حضور داشتند؟

 ما دو نفر استاد شیلات در چابهار داشتیم  که از مشورت های این دوستان 
استفاده کردیم. برخی از این اساتید خودشان در آنجا میگو پرورش می دهند 
و در ایـــن زمینه تجربه داشـــتند و یک ســـری مشـــاوره های فنـــی در این زمینه 
می دادند. استفاده از توان اساتید در برنامه ما قرار دارد که حتی در تولید لارو 
ورود کنیم. در حال حاضر با توجه به اینکه تولید آن در سیستان و بلوچستان 
وجود ندارد از اســـتان های دیگری مانند اســـتان هرمزگان لارو تهیه و استفاده 

می شود و در برنامه ما قرار دارد که به این حوزه ورود کنیم.
علاوه بر بحث میگو درحوزه سواحل مکران، موضوع پرورش ماهی را در قفس 
یم که دو قفس به صورت پایلوت یا آزمایشـــی در آنجا تهیه  ســـواحل بریس دار
شد و به علت روابطی که با دانشگاه وجود داشت به ما اهدا شد؛ به پرورش 
ماهـــی در قفـــس در آنجـــا  اقـــدام می کنیم. پیگیر این موضوع هم هســـتیم. در 
بحـــث جلبک هـــم می خواهیم ورود  کنیم. یکـــی از اعضای هیئت علمی در 
چابهـــار درایـــن زمینه تحقیقات داشـــته، کار علمی انجام داده و مقاله دارد. 
ایشـــان را به ســـازمان مرکزی وصل کردیم. شـــبکه برای تولید جلبک تشـــکیل 

شده و جلساتش هم به زودی برگزار می شود.

هنوز بحث پرورش ماهی برنامه زمانی مشخصی در نظر دارد؟
 در برنامه ما وجود دارد که ان شاءالله امسال آن را انجام دهیم. 

اجرای طرح پرورش میگو چه میزان به درآمد های غیر شـــهریه ای اســـتان کمک 
کرده است؟

گر می خواســـتیم میگو را در داخل کشـــور  طبق پیش بینی های انجام شـــده ا
کثر  بفروشیم حدود 4۰ درصد سوددهی داشت؛ 4۰ درصد در بازه پنج تا حدا
شش ماهه.  با توجه به این درصد سود به نظر من توجیه اقتصادی خوبی دارد و 
گر بخواهیم به خارج از کشور صادر کنیم قطعا سود بیشتری خواهد داشت. ا

 در میزان درآمدهای غیرشهریه ای فعلی استان چقدر تاثیر دارد؟
ی اقتصاد دانشگاه استان تأثیر چندانی ندارد.  بی تأثیر نیست اما رو

اکنون چند درصد درآمد های غیر شهریه ای دانشگاه در استان تأمین می شود؟
درصد درآمد غیرشـــهریه ای مان درســـال گذشـــته ســـه درصد بود. امسال با 4 

برابر افزایش 1۲ درصد شد. 

می توانید این روند را در سال های آینده ادامه دهید؟
بله، قطعا این اتفاق رخ خواهد داد. البته طرح های دیگری نیز در استان انجام 
می شـــود. از پتانســـیل چابهار به شدت استفاده می کنیم. ظرفیت انجام این 
کار هـــم وجـــود دارد. دکتر طهرانچـــی روز اول انتصابم به من گفتند با توجه به 
گر نیاز شـــد در این شـــهر مستقر شوید. اقتصاد  پتانســـیل و اهمیت چابهار ا
ما امســـال متحول شـــد. اول اینکه اســـتان ضررده نبود بلکه سودده بود. واحد 
زاهدان که مرکز است برخلاف بقیه استان ها -که معمولا مرکز استان سود ده 

است- پنج سال  متوالی ضررده بود که امسال از ضرر ده بودن خارج شد. 

چه عاملی باعث شد روند تغییر کند؟ 
یک سری طرح های اقتصادی بود که اجرا شد. 

مهم ترین و مؤثرترین این طرح ها را معرفی کنید. 
 چون سال اول بود خیلی از این طرح ها مانند میگو هنوز به ثمر نرسیده اند و 
هنوز در سبد سود قرار نگرفته اند که امسال این اتفاق رخ خواهد داد. از سوی 
دیگـــر مدیریت هزینه انجام شـــد. یک ســـری طرح ها هـــم بودند که به صورت 
مشـــارکتی انجام شـــدند. خصوصاً در واحد زاهدان که توانســـتیم طرح های 
اقتصـــادی را بـــه صـــورت مشـــارکتی انجام دهیـــم. مانند بحث های ســـلف 
یس، خوابگاه یا فضاهای ورزشی جاهایی بودند که همیشه ضررده بوده  سرو
و با مجوزهایی که گرفتیم اینها را به ســـوددهی رســـاندیم. توجه کنید افزایش 
شهریه دانشگاه آن چنان نبوده و هیچ ملکی را هم نفروختیم. حالا یک زمانی 
کسی سود کسب می کند و می گوید من این قدر سود کردم،  شاید آن سودش 
کی بوده که فروخته اســـت و حســـاب شـــده است. از نظر من  برمبنای آن املا

مدیریت هزینه خیلی مهم بود. 

یک شکلی از مولد سازی در جهت افزایش بهره وری دانشگاه انجام شد. 
مثـــا در افزایـــش هزینه های واحد زاهدان، نســـبت به ســـال قبل 17.8 درصد 
افزایش داشـــتیم در حالی که رشـــد تورم نزدیک به 4۰ درصد بوده اســـت اما ما 
17 درصد افزایش داشتیم که نشان می دهد مدیریت هزینه بسیار مؤثر است. 

مســـئله جامعه پـــردازی و نقش آفرینـــی دانشـــگاه برحـــوزه پیرامونـــی خـــودش از 
جملـــه محورهـــای کلیدی حرکت دانشـــگاه در دوره جدید بوده اســـت. شـــما 
اشـــاره کردیـــد کـــه اجرای طرح های اقتصادی در دانشـــگاه بـــه این حوزه کمک 
کرده اســـت. به شـــکل مبسوط تری توضیح دهید دانشگاه چه مسئولیتی درقبال 
استان سیستان وبلوچستان احساس می کند و برای پیشرفت این استان به ویژه 

در حوزه وضعیت اشتغال چه کاری می خواهد انجام دهد؟ 
توجه به وظیفه اجتماعی دانشگاه آزاد از زمان مدیریت دکتر طهرانچی نسبت 
کید ایشـــان که دانشـــگاه یک  به گذشـــته پر رنگ تر شـــده اســـت. با توجه به تأ
دانشـــگاه پیشـــرو است و باید در جامعه تأثیر بگذارد، باید مشکلات جامعه 
گر دانشگاه نتواند این کار را انجام دهد، از کجا توقع  را ببیند و بررسی کند. ا
یم این مشـــکلات را حل کند. سیستان و بلوچســـتان از گذشته مشکلات  دار
یادی داشـــته که اقدامات بســـیار خوبی بعد از  فرهنگی و اجتماعی خیلی ز
انقلاب برای این مشکلات صورت گرفته است اما هنوز به توجه ویژه ای نیاز 
دارد. دکتر طهرانچی هم به استان سیستان و بلوچستان توجه خاص و ویژه ای 
ی دانشـــگاه بر جامعه توجه  دارد، البته نه تنها به دانشـــگاه بلکه به تأثیرگذار
خـــاص دارد تـــا بتواند تغییراتی را به وجود آورد. در ســـازمان مرکزی جلســـات 
خاصی مختص اســـتان سیستان و بلوچســـتان برگزار می شـــود. یعنی مثلا ما 
یـــک آمایـــش کلی انجام دادیم و در آن، همه پارامترها را در نظر گرفتیم؛ حتی 
دانش آموزان را از ســـال اول دبســـتان بررســـی کردیم؛ تمایلات فرهنگی مردم، 
مشـــکلات اشـــتغال و مســـائلی که در اســـتان وجود دارد را ابتدا احصا کردیم 
و در مرحله بعد ســـراغ حل این مســـائل رفتیم. همه مســـئولان سازمان مرکزی، 
معاونان و مدیران دور یک میز می نشـــینند تا با طرح مشـــکلات اســـتان برای 
آن راه حل ارائه  کنیم. خروجی این جلســـات این اســـت که بتواند یک بخشی 
از مشکلات جامعه، دانشگاه آزاد و استان سیستان وبلوچستان را حل کند. 
ی کـــه از  ی دانش آمـــوزان انجـــام دادیـــم و بـــا آمـــار بعـــد از اینکـــه آمایـــش را رو
کنون  آموزش و پـــرورش گرفتیـــم؛ جلســـه ای را برگـــزار کردیم و به آن هـــا گفتیم ا
تمایلات دانش آموزان بیشتر در این رشته هاست و بعد خروجی آن در دانشگاه 
یادی در استان به آن وجود  به این رشته ها می رود. برخی رشته هایی که نیاز ز
دارد، چند ســـالی می شـــود که تعطیل شده اند و حتی در دانشگاه دولتی هم 
دانشجو ندارند؛ این رشته در استان صندلی خالی دارد. برای نمونه در بحث 
معدن در استان معدنی.  به هر گوشه استان نگاه کنید می بینید در زمینه های 
یم.  اکتشاف، استخراج و استحصال  کار انجام می شود اما نیروی معدنی ندار
یاد اســـت.  فقط به یک مورد اشـــاره کردیم درحالی که نظیر این رشـــته خیلی ز
کنون 1۰ سالی می شود که این رشته تعطیل است و فارغ التحصیل این رشته  ا

همین امروز و از هر استانی می تواند استخدام و جذب شود.
 

یعنی بازار اشتغال رشته وجود دارد اما نیروی کاری ندارد. 
ی این موضوع  بله، کاما درست است. این امر نشان می دهد کار فرهنگی رو

انجام نشده تا بتوان ذهن مردم و داوطلبان را آماده کرد. 

ید؟  در ورودی های جدیدی جذب دانشجو در این رشته دار
 بله. برنامه ما این بوده 7۰ رشته ای که در گذشته وجود داشته اما تعطیل شدند 
یا رشته های مورد نیاز استان که نبودند و جدید - بر اساس آمایشی که انجام 
دادیم- گرفته شدند؛ برای هر کدام از این رشته ها در جهت ایجاد جذابیت، 
یک طرح تعریف کردیم. مثا در چابهار حوزه آبزی پروری یا در ایرانشهر و سراوان 
ی در کل کشور مشکل جذب  یم. مثا فضای رشته کشاورز بحث خرما را دار
دارد که باید حل شود. امسال این حرکت را شروع کردیم و پذیرش هم انجام 
ی کردیم که دانشـــجوها تشویق شوند. مثا در ایام ثبت نام مدیر  می شـــود. کار
گروه ها به صورت ردیفی نشستند -خصوصا در رشته هایی که تعطیل بوده و 
نیاز استان است- و به متقاضی که برای ثبت نام می آید مشورت می دادند. 

یعنی افراد با علم به این رشته ها ثبت نام می کنند. 

بـــرای ایـــن کاری که شـــما در حوزه دانش آموزی انجام دادیـــد چه بازخوردی از 
آموزش و پرورش به عنوان نهادی بیرون از دانشگاه گرفتید؟ تصویری که نهادهای 
یافت کردند یا برای آن ها ایجاد شده چه چیزی بوده و اینکه  بیرون از دانشگاه در

آیا نگاه مردم و نهاد ها نسبت به دانشگاه تغییر کرده؟ 
بلـــه، نـــگاه قطعـــاً تغییـــر کرده اســـت. مثا بخش هایـــی از کارهایـــی بوده که 
کنون دانشـــگاه نه تنهـــا در این زمینه بلکه در  بایـــد آن هـــا انجام می دادند اما ا
زمینه های مختلف مانند زمینه های فرهنگی ورود پیدا کرده است. مثا برای 
هفته وحدت و با توجه به اســـتانمان که تلفیقی اســـت ما مراسمی تهیه کرده 
و از شمال تا جنوب استان 15 مراسم و همایش های گسترده آماده کردیم که 
مورد استقبال هم قرار گرفت در حالی  که انجام خیلی از این وظایف برعهده 
ی  دستگاه ها و ارگان هایی بود که باید این کار ها را انجام می دادند، اما کار رو
زمین مانده بود. حتی فرماندار یکی از شـــهرها در همایش شـــهدای وحدت 
ایرانشـــهر به بقیه توصیه می کرد که از دانشـــگاه آزاد الگو بگیرید که این گونه 

کار فرهنگی انجام می دهد. 
 

 می توانیـــم امیـــدوار باشـــیم کـــه دانشـــگاه منشـــأ تحـــولات جدیدی در اســـتان 
سیستان وبلوچستان باشد. 

قطعاً همین طور است. 

 رئیس دانشگاه آزاد  سیستان و بلوچستان در گفت وگو با »فرهیختگان« خبر داد

برداشت 30 تن میگو 
از مزرعه 20 هکتاری دانشگاه در  چابهار

ابوالفضل مظاهری – پریا ناصری
گروه دانشگاه

یـــم نعمت پـــور فرزند مصطفـــی دارای شناســـنامه5۰8 صادره  مـــدرک موقـــت: مر
تهران رشته: کارشناسی علوم تربیتی صادره از دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه 
مفقود گردیده و فاقد اعتبار اســـت. از یابنده تقاضا می شـــود گواهینامه مذکور را 
به آدرس: استان مرکزی- ساوه-کیلومتر 4 جاده نورعلیبیک- شهرک دانشگاهی 
خاتم الأنبیاء)ص( دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه به صندوق پستی۳9187-

۳66 ارسال نماید.

مدرک: عباس الیاســـی فرزند: محمد دارای شناســـنامه به شـــماره:1۲48 صادره 
ســـاوه رشـــته: کاردانی دامپزشـــکی صادره از دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحد ســـاوه 
مفقود گردیده و فاقد اعتبار اســـت. از یابنده تقاضا می شـــود گواهینامه مذکور را 
به آدرس: استان مرکزی- ساوه-کیلومتر 4 جاده نورعلیبیک- شهرک دانشگاهی 
خاتم الأنبیاء)ص( دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه به صندوق پستی۳9187-

۳66 ارسال نماید.

اینجانب ابوالفضل حسینی فرزند عزیز به شماره شناسنامه ۲967 صادره 

بـــردی صادره از واحد  از تهـــران در مقطع کاردانی پیوســـته رشـــته علمی کار

دانشـــگاهی آزاد دماوند با شـــماره 1۲5۳9 مفقود گردیده اســـت و فاقد اعتبار 

می باشـــد. از یابنده تقاضا می شـــود اصل مدرک را به دانشـــگاه آزاد اسلامی 

واحد دماوند به نشانی دماوند-گیلاوند-دانشگاه آزاد اسلامی ارسال نماید.

مدرک موقت: خانم مریم معزز کندری فرزند: حسین دارای شماره شناسنامه 

۲77 و کدملی: ۰9۰1۳۲8995 صادره: کاشمر رشته: تربیت بدنی کارشناسی 

ناپیوسته صادره از دانشگاه آزاد اسلامی واحد کاشمر به شماره گواهی موقت 

۲1۲۰۰4478 مفقـــود گردیـــده و فاقد اعتبار اســـت. از یابنده تقاضا می شـــود 

گواهینامه مذکور را به آدرس: خراســـان رضوی شهرســـتان کاشـــمر دانشگاه 

آزاد اسلامی واحد کاشمر به صندوق پستی 161 ارسال نماید.

دفترچه وکالت اینجانب مصطفی عابدینی فرزند رضا به شماره شناسنامه 

۳6847 و شماره ملی ۰۰8۳889485 صادره از مرکز وکلا، کارشناسان رسمی و 

مشاور خانواده قوه قضائیه؛ حوزه قضایی شهرستان رباط کریم به شماره پروانه 

5۰848 در مورخ 14۰۳.۰8.۰8 مفقود گردیده اســـت و فاقد اعتبار می باشـــد. 

از یابنده تقاضا می شود دفترچه وکالت را به مرکز وکلای قوه قضائیه استان 

ک  ته پلا تهران به آدرس خیابان شـــریعتی بالاتر از تقاطع مطهری کوچه کلا

یاست( یا صندوق پستی 7888_15875 ارسال نماید. 7 طبقه دوم )حوزه ر

آگهی مناقصه عمومی 
یک مرحله ای

مناقصه عمومی یک مرحله ای احداث کتابخانه پارک دباغیان
شـــهرداری بندرعباس در نظر دارد فراخوان عمومی یک مرحله ای احداث 
کتابخانـــه پـــارک دباغیان به شـــماره ۲۰۰۳۰۰4916۰۰۰۰77 از طریق ســـامانه 

تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.
یافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی  کلیه مراحل برگزاری فراخوان از در
کت هـــا از طریق درگاه ســـامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســـتاد( به  پا

آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت 
یافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای  به ثبت نام و در

کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:
یخ انتشار فراخوان: دوشنبه 14۰۳/۰8/۲1 ساعت:1۲:۰۰ تار
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